
Sprawozdanie

za okres międzysesyjny od  30 września do 30 października 2014 roku.

 W  okresie  międzysesyjnym  skupiono  się  na  bieżącej  realizacji  zadań  i 

podsumowaniu upływającej kadencji.

Na ostatniej sesji podjęto 9 uchwał, z których jedna została zaskarżona 

przez  Wojewodę  Warmińsko-Mazurskiego,  ponieważ  została  podjęta  z 

naruszeniem prawa.

Jest to uchwała w/s wyrażenia zgody na użyczenie nieruchomości na rzecz 

Województwa  Warmińsko-Mazurskiego  Kompetencję  w  tym  zakresie 

ustawodawca zapisał dla Wójta Gminy, a nie dla Rady Gminy.

W okresie sprawozdawczym podjęłam  14 Zarządzeń, które dotyczyły:

– zmian w budżecie gminy Janowiec Kościelny na 2014 r.,

założeń i materiałów planistycznych do projektu budżetu Gminy Janowiec 
Kościelny na 2015 rok oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 
2015-2024 oraz terminów ich opracowania przez jednostki organizacyjne,

– sposobu  przeprowadzania  konsultacji  z  organizacjami  pozarządowymi  i 
podmiotami  wymienionymi  w  art.3  ust.3  ustawy  z  24.04.2003r  o 
działalności pozytku publicznego i o wolontariacie projektów aktów prawa 
miejscowego  gminy  Janowiec  Kościelny  w  dziedzinach  dotyczących 
działalności statutowej tych organizacji,

– powołania Komisji Przetargowej do oceny spełniania przez wykonawców 
warunków udziału w postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego 
oraz badania i oceny ofert,

– upowaznienia pracownika Urzędu Gminy do przyjmowania wniosków oraz 
informowania  wyborców  niepełnosprawnych  o  sposobach  (formach) 
głosowania adekwatnie do rodzaju i stopnia niepełnosprawności,

– powołania  Koordynatora  Gminnego  odpowiedzialnego  za  obsługę 
informatyczną  wyborców  do  Rady  Gminy  Janowiec  Kościelny,  Rady 
Powiatu  Nidzickiego,  Sejmiku  Województwa  Warmińsko-Mazurskiego  i 
Wójta  Gminy Janowiec  Kościelny,  zarządzonych  na  dzień  16  listopada 
2014,

– powołania  operatorów  systemów  informatycznych  obwodowych  komisji 
wyborczych  w  wyborach  do  Rady  Gminy  Janowiec  Kościelny,  Rady 



Powiatu  Nidzickiego,  Sejmiku  Województwa  Warmińsko-Mazurskiego  i 
Wójta  Gminy Janowiec  Kościelny,  zarządzonych  na  dzień  16  listopada 
2014 roku,

– upowaznienia do sporządzania aktów pełnomocnictwa do głosowania,

– zmiany Zarządzenia Nr 110/2014 Wójta Gminy Janowiec Kościelny z dnia 
15.X.2014r  w/s  powołania  operatorów  systemów  informatycznych 
obowodowych komisji wyborczych,

Najważniejsze wydarzenia w okresie objętym sprawozdaniem, to:

– 80-lecie  powstania  Szkoły  Podstawowej  w  Janowcu  Kościelnym,  które 

uroczyście  obchodzono  22  października.  Uroczystość  rozpoczęto  Mszą 

Świętą w intencji  Społeczności Szkolnej, a następnie przebiegała w sali 

gimnastycznej.  Uczniowie przygotowali  piękny montaż słowno-muzyczny 

poświęcony Patronowi Szkoły.  W  Jubileuszu udział wzięła Pani Dyrektor 

Wydziału  Kształcenia  w  Warmińsko-Mazurskim  Kuratorium  Oświaty, 

Dyrektorzy i Kierownicy Powiatowych i gminnych jednostek oraz służb. Nie 

zabrakło nauczycieli emerytów, a także absolwentów. 

Za zaangażowanie w przygotowanie  tej uroczystości serdecznie dziękuję 

Pani Dyrektor Zespołu Szkół i całej Społeczności Szkolnej. Taki Jubileusz 

przeżywa  się   tylko  raz  i  warto  przywołać  wspomnienia  z  minionego 

okresu.

– Wniosek  o  dofinansowanie  budowy  wodociągu  na  kolonię  w  Kucach 

uzyskał pozytywną opinię i  Gmina Janowiec Kościelny otrzyma wsparcie 

finansowe   w  kwocie  52  361,00  zł.  Zadanie  będzie  realizował  Zakład 

Gospodarki  Komunalnej  ,  któremu  zostanie  zlecone  w  formie 

bezprzetargowej.

– Dobiegają końca prace przy budowie chodników i  ulicy w Safronce, na 

które Gmina pozyskała pomoc finansową z ANR w kwocie 450 tyś.zł.  W 

ramach  tego  zadania  wykonano  wjazdy  do  budynków  mieszkalnych, 



byłych pracowników PGR w Kucach. Zadanie wykonał Zakład Gospodarki 

Komunalnej.

– Przystąpiliśmy do realizacji zadań z zakresu urządzenia miejsc rekreacji w 

sołectwach  Szczepkowo-Zalesie  i  Zabłocie  Kanigowskie,  na  które 

otrzymaliśmy  dofinansowanie.  Mieszkańcy  tych  sołectw,  na  czele  z 

Sołtysami  bardzo  aktywnie  włączyli  się  do  pracy,  za  co  serdecznie 

dziękuję.  W  Szczepkowie  Zalesiu  Mieszkańcy  we  własnym  zakresie 

przygotowali teren, na którym została już posiana trawa i będzie wykonane 

ogrodzenie.

– Jesteśmy  też  w  trakcie  realizacji  zadania  dot.  ustawienia  tablic 

informacyjnych  w  naszych  sołectwach.  Tu  niezbędna  będzie  pomoc 

Państwa Sołtysów i Mieszkańców, zwłaszcza, że zaplanowany jest wkład 

niepieniężny przy ustawieniu tablic.

– W sołectwie Iwany Pan Jan Krajewski  przekazał nieodpłatnie grunt pod 

przystanek,  a  Mieszkańcy  we  własnym  zakresie  nawieźli  żwiru  i 

przygotowali teren, za co serdecznie dziękuję w imieniu  dojeżdżających 

dzieciaków i własnym.

Tym  razem  w  telegraficznym  skrócie  przedstawiłam  najważniejsze 

informacje, ponieważ z uwagi na kończącą się kadencję Wójta i Rady Gminy, 

pragnę przedstawić Państwu informację za czteroletni okres. 

Skupię się też tylko na najważniejszych sprawach. Państwo radni będą drugi 

raz  słuchali  ten  sam  materiał,  ale  to  nasz  wspólny  obowiązek  złożyć 

sprawozdanie  na  sesji  Rady  Gminy,  w  obecności  Państwa  Sołtysów  i 

uczestników obrad.

Wójt

Bożena Grochala


